
Referat fra Styringsgruppemøte Bygdevekst Indre Namdal:  

Dato: 25.01.24 

Tid og sted: 14.00-15.00, teams  

Innkalt: 

Styringsgruppe: Kennet Tømmermo Reitan, Tor Erling Inderdag, Ann Jeanett 
Klinkenberg,  

Forfall: Elisabeth V Bjørhusdal, 

Observatører: Patrik Lundgren, Bjørn Ståle Aalberg.  

Prosjektleder: Borgny Grande (ref)  

Prosjektleder Utviklingsmiljø: Hege Nordheim-Viken 

  

1. Gjennomgang av forslag til avtale fra Staten.  
Momenter fra diskusjonen:  

- Avtalen var veldig generell, men gir et stort handlingsrom  
- Har ingen konkrete forslag til endringer på nåværende tidspunkt 
- Det ble stilt spørsmål om:  

o Hvilke effekter er det man ønsker å måle etter avtaleperioden, hvem skal måle disse 
effektene og hvordan skal dette gjøres? Er det naturlig å tenke forskning her?  

o Skal det oppfattes som føringer det som ligger som konkrete forslag i avtaleteksten, 
eller skal det oppfattes som eksempler?  

o Hva betyr det at det legges vekt på mer samhandling om tjenesteproduksjon? Hva 
ønsker KDD med disse føringene?  

- Det settes opp et nytt styringsgruppemøte 5.februar, etter dialogmøtet med Staten 
1.februar.  

o Vurdering om vi skal gi skriftlige tilbakemeldinger på avtalen innen fristen 6.februar. 
o Gjennomgang av felles sakspapirer til kommunestyremøtene 16.februar.  
o Gjennomgang av felles formannskap og kommunestyremøter.  

 Tor Erling vil ønske velkommen til Lierne 
 Alle ordførerne vil få roller i samlingen, disser fordeles på møtet.   

 
 

 
2. Eventuelt 

 
• Grong har behov for å gjøre en kompetansekartlegging. Er det ønskelig at dette 

 gjøres i fellesskap i alle fire kommunene?  
 
Vedtak:  
Det er ønskelig med en felles kompetansekartlegging. Administrativ prosjektgruppe får i oppdrag å 
se på hvordan dette kan gjennomføres.  
 
 



 


